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R O M Â N I A 
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN 
  CONSILIUL JUDEŢEAN 
 
 
 
 

 
PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi 30.09.2009, ora 12,00  în cadrul şedinţei  ordinare a  
CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN 

 
 
 
          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:   
 
 Doamnă consilier, domnilor consilieri,   
 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 26 de consilieri judeţeni.    

Lipsesc motivat: domnul consilier Magas Gheorghe, domnul consilier Ştefănescu 
Nicolae, domnul consilier Grindeanu Nicolae, domnul consilier Balaci Gheorghe Petru. 

Se supune la vot motivarea dânşilor. Se aprobă în unanimitate. 
 Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.417/23.09.2009, comunicată domnilor 
consilieri în scris prin adresa nr.IV/10680/24.09.2009, potrivit art.94 alin.1 din Legea 
nr.215/2001 a administraţiei publice locale, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/10676/24.09.2009 şi s-a adus la cunoştinţa 
locuitorilor prin publicare în Ziarul „Jurnal de Caraş-Severin” din data de 24.09.2009. 

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului. 
Participă ca invitaţi: domnul prefect Octavian Ţunea, reprezentanţi ai instituţiilor 

subordonate Consiliului Judeţean, reprezentanţi ai aparatului de specialitate al Consiliului 
Judeţean Caraş-Severin. 
 Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai Ziarului “Jurnal de Caraş-
Severin”,  „BANAT TV”, „Radio Reşiţa, şi „Prisma”. 
 

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă. 
Ordinea de zi este următoarea: 
1.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 

nr.84/10.07.2009 privind participarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin la 
implementarea proiectului „Reabilitarea şi modernizarea azilului de bătrâni Reşiţa” 
realizat cu contribuţia financiară nerambursabilă din partea Uniunii Europene prin 
Programul Operaţional Regional 2007-2013, axa 3.2. 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului Tehnic şi Detaliilor de Execuţie 
pentru proiectul „Reabilitarea şi modernizarea azilului de bătrâni Reşiţa” realizat cu 
contribuţia financiară nerambursabilă din partea Uniunii Europene prin Programul 
Operaţional Regional  2007-2013, axa 3.2. 
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3.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 
nr.82/10.07.2009 privind participarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin la 
implementarea proiectului „Reabilitare Centru pentru Persoane cu dizabilităţi Oraviţa” 
realizat cu contribuţia financiară nerambursabilă din partea Uniunii Europene prin 
Programul Operaţional Regional 2007-2013, axa 3.2. 

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea Detaliilor de Execuţie pentru proiectul 
„Reabilitare Centru pentru persoane cu dizabilităţi Oraviţa” realizat cu contribuţia 
financiară nerambursabilă din partea Uniunii Europene prin Programul Operaţional 
Regional 2007-2013, axa 3.2. 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului Tehnic şi Detaliilor de Execuţie 
pentru proiectul „Reamenajare Muzeu de Locomotive Reşiţa” realizat cu contribuţia 
financiară nerambursabilă din partea Uniunii Europene prin Programul Operaţional 
Regional 2007-2013, axa 5.1. 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de oportunitate pentru 
concesionarea unui lot de teren în suprafaţă de 280 mp, situat în incinta imobilului 
Staţionar I – Spitalul Judeţean, din Reşiţa, Str.Făgăraşului nr.18, aflat în domeniul public 
al judeţului Caraş-Severin şi administrarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin, prin 
licitaţie publică. 

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosinţă gratuită Fundaţiei 
Humanitas Pro Deo a imobilului situat în localitatea Oţelu Roşu, Str. Republicii, nr.62-64, 
judeţul Caraş-Severin, în vederea înfiinţării unui centru pentru persoane vârstnice.  

8.Proiect de hotărâre privind exprimarea intenţiei de transfer a unor imobile-teren şi 
clădiri – (centre de agrement) din domeniul public al statului şi administrarea 
Ministerului Tineretului şi Sportului în administrarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

9.Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii din cadrul aparatului de 
specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

10.Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al Direcţiei Generale 
de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin.  

11.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-
Severin nr.104/2004 privind înfiinţarea Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi 
Privat al judeţului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.  

12.Informare privind participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin la Ruga Bănăţeană organizată la Paris, Franţa, în perioada 10-15 septembrie 
2009. 

13.Raport semestrial privind monitorizarea fenomenului părăsirii copiilor la nivel 
judeţean de către Comisia pentru Protecţia Copilului Caraş-Severin (Semestrul I-2009). 

14.Informare privind participarea unui delegat din judeţul Caraş-Severin la Zilele 
Estivale Alibunar 2009 ce au avut loc la Alibunar, în perioada 15-16 august 2009. 

15.Întrebări. Interpelări. 
 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Domnul Grindeanu este plecat într-o 

delegaţie, domnul Ştefănescu este la Bucureşti în delegaţie în legătură cu fondurile 
europene 3.2.2, domnul Magas este la spital la Timişoara şi domnul Balaci este în 
delegaţie în Germania.  

Domnul Imbrescu, pentru procesul-verbal. 
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Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Dacă la procesul-verbal din 
26.08.2009, care se găseşte în mapă aveţi obiecţii, completări? Nu sunt.  

Supunem la vot. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Se aprobă în unanimitate. Mulţumesc.  
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Vă propun ca în ordinea de zi să includem 

două proiecte de hotărâre şi anume: „Proiectul de hotărâre privind participarea Consiliului 
Judeţean Caraş-Severin, în calitate de coordonator, pentru comunele Bozovici, Berzasca 
şi Pojejena, la „Programul de îmbunătăţire a calităţii mediului prin împădurirea 
terenurilor agricole degradate” şi „Proiectul de hotărâre privind participarea Consiliului 
Judeţean Caraş-Severin la implementarea proiectului „Creşterea capacităţii administrative 
la nivelul Consiliului Judeţean Caraş-Severin”, finanţat prin Programul Operaţional 
Dezvoltarea Capacităţii Administrative”. Dacă sunteţi de acord să includem aceste două 
proiecte în ordinea de zi şi să o votăm astfel completată. 

Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Se aprobă în unanimitate.  

* 
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume: 
1.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 

nr.84/10.07.2009 privind participarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin la 
implementarea proiectului „Reabilitarea şi modernizarea azilului de bătrâni Reşiţa” 
realizat cu contribuţia financiară nerambursabilă din partea Uniunii Europene prin 
Programul Operaţional Regional 2007-2013, axa 3.2. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E vorba de o rectificare pe care trebuie să 
o facem, în sensul că participarea noastră este de 2,08%, faţă de 1,99. Aceasta este o 
solicitare de la Uniunea Europeană. Practic, punctul 2 este o consecinţă a punctului 1, iar 
punctul 3 vizează din nou această modificare a participării noastre pentru un alt obiectiv, 
iar punctul 4 este o consecinţă a lui. Dacă aveţi observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 

 
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt.  
Se adoptă în unanimitate. 

* 
Se trece la discutarea punctului 2  al ordinii de zi şi anume: 
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului Tehnic şi Detaliilor de Execuţie 

pentru proiectul „Reabilitarea şi modernizarea azilului de bătrâni Reşiţa” realizat cu 
contribuţia financiară nerambursabilă din partea Uniunii Europene prin Programul 
Operaţional Regional  2007-2013, axa 3.2. 
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cum am spus, în urma acestei rectificări 
pe care am făcut-o se modifică şi Proiectul Tehnic şi al Detaliilor de Execuţie, lucru pe 
care îl facem prin hotărârea de la punctul 2 al ordinii de zi.  

Supun la vot art. 1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 

 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt.  
Se adoptă în unanimitate. 

* 
Se trece la discutarea punctului 3  al ordinii de zi şi anume: 
3.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 

nr.82/10.07.2009 privind participarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin la 
implementarea proiectului „Reabilitare Centru pentru Persoane cu dizabilităţi Oraviţa” 
realizat cu contribuţia financiară nerambursabilă din partea Uniunii Europene prin 
Programul Operaţional Regional 2007-2013, axa 3.2. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Este aceeaşi rectificare despre care am 
vorbit. Nu facem decât să rectificăm din 1,90 şi nu ştiu cât, în 2,08. Dacă aici sunt 
observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 

 
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt.  
Se adoptă în unanimitate. 

* 
Se trece la discutarea punctului 4  al ordinii de zi şi anume: 
4.Proiect de hotărâre privind aprobarea Detaliilor de Execuţie pentru proiectul 

„Reabilitare Centru pentru persoane cu dizabilităţi Oraviţa” realizat cu contribuţia 
financiară nerambursabilă din partea Uniunii Europene prin Programul Operaţional 
Regional 2007-2013, axa 3.2. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Pe cale de consecinţă se modifică şi 
detaliile de execuţie pentru acest proiect, ceea ce facem la punctul 4 al ordinii de zi. Dacă 
sunt observaţii? Nu sunt. 
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Supun la vot art. 1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 

 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt.  
Se adoptă în unanimitate. 

* 
Se trece la discutarea punctului 5  al ordinii de zi şi anume: 
5.Proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului Tehnic şi Detaliilor de Execuţie 

pentru proiectul „Reamenajare Muzeu de Locomotive Reşiţa” realizat cu contribuţia 
financiară nerambursabilă din partea Uniunii Europene prin Programul Operaţional 
Regional 2007-2013, axa 5.1. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Suntem în măsura în care să aprobăm prin 
hotărârea Consiliului Judeţean, proiectul tehnic pe care l-am realizat pentru amenajarea 
acestui muzeu. Dacă sunt observaţii? 

Domnul consilier Roşeţi Gheorghe: Domnule preşedinte, doamnă consilier şi 
domnilor consilieri, eu aş vrea să vă informez că municipalitatea va trebui să facă toate 
demersurile să devină proprietarul acestui teren. Deci vreau să ştiţi, că în momentul de 
faţă nu este proprietarul terenului şi să facă toate diligenţele să ajungă, ca să nu ajungem 
în situaţia de a restitui bani. Mulţumesc. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da, ne confruntăm cu această situaţie de 
proprietate. Înţeleg că sunt în negocieri pentru a se intabula. Situaţia pe care o semnalează 
domnul Roşeţi este reală. Oricum, proiectul trebuie făcut ca să obţinem banii. Dacă mai 
aveţi alte observaţii? Nu mai sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 

 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt.  
Se adoptă în unanimitate. 

* 
Se trece la discutarea punctului  6  al ordinii de zi şi anume: 
6.Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de oportunitate pentru 

concesionarea unui lot de teren în suprafaţă de 280 mp, situat în incinta imobilului 
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Staţionar I – Spitalul Judeţean, din Reşiţa, Str. Făgăraşului nr.18, aflat în domeniul public 
al judeţului Caraş-Severin şi administrarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin, prin 
licitaţie publică. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt.  
Se adoptă în unanimitate. 

* 
Se trece la discutarea punctului  7 al ordinii de zi şi anume: 
7.Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosinţă gratuită Fundaţiei 

Humanitas Pro Deo a imobilului situat în localitatea Oţelu Roşu, Str. Republicii, nr.62-64, 
judeţul Caraş-Severin, în vederea înfiinţării unui centru pentru persoane vârstnice.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Noi am mai avut un parteneriat cu această 
fundaţie, care acum s-a oferit să finanţeze acolo amenajarea unui centru pentru persoane 
vârstnice, întrucât nu mai au copii care să fie întreţinuţi. E o primă fază din această 
colaborare, pe care sperăm că o extindem în anii care urmează. Darea în folosinţă se face 
pe 3 ani, ca să nu riscăm să se facă, confuzii, cum că ar fi o concesiune sau aşa mai 
departe. Repet, în clădire a funcţionat un centru pentru întreţinerea copiilor. Dacă aveţi 
observaţii aici? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 

 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
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Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 

 
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt.  
Se adoptă în unanimitate. 

* 
Se trece la discutarea punctului  8 al ordinii de zi şi anume: 
8.Proiect de hotărâre privind exprimarea intenţiei de transfer a unor imobile-teren şi 

clădiri – (centre de agrement) din domeniul public al statului şi administrarea 
Ministerului Tineretului şi Sportului în administrarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ştiţi că printr-o hotărâre de guvern, 
practic, Direcţia pentru Tineret şi Sport trebuie preluată de Consiliul Judeţean, aceasta 
însemnând şi taberele din subordinea acestei direcţii. Ele sunt de fapt imobilele, teren şi 
clădiri, despre care face referiri această expunere de motive. Am discutat cu ministrul 
tineretului şi sportului şi pentru a putea transfera gratuit în proprietatea Consiliului 
Judeţean aceste baze, trebuie să emitem o hotărâre de consiliu pe baza căreia ei fac acest 
transfer. Dacă aici aveţi observaţii? 

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Stimaţi colegi, fără îndoială, fiind vorba 
de hotărâri de Guvern şi de un regulament propriu privind descentralizarea activităţii 
sportive şi de tineret, noi aşa vom proceda. Întâmplător sau neîntâmplător, cunosc cam 
care este starea unor tabere, adică a majorităţii. Din cauza aceasta domnule preşedinte am 
intervenit, pentru că până la urmă noi ne asumăm o responsabilitate serioasă, că ele sunt 
într-o stare deplorabilă. Ar fi bine să se cunoască în acest moment, că dacă hotărâm să 
procedăm aşa şi probabil că aşa va fi, ne asumăm realmente o mare responsabilitate. 
Trebuie să ne gândim în viitor ce facem cu ele, care vor rămâne funcţionabile etc. 
Financiar, bănuiesc cam ce înseamnă. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ne asumăm acest lucru în cunoştinţă de 
cauză. 

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Da. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Până la urmă nu există nici o altă 

posibilitate în baza legislaţiei emise de acum. Iar pe de altă parte, n-o să mai vină nimeni 
de la Bucureşti sau dintr-un alt centru ca să îţi facă ordine în judeţ. Va trebui să gândim 
un program de reabilitare al acestor structuri de cazare şi primire, că până la urmă astea 
sunt, tot pentru a fi folosite pentru destinaţia pe care au avut-o şi anume tabere.  

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Intervenţia mea chiar în acest sens a 
fost făcută, pentru că noi avem precedente şi ştim foarte bine ce s-a ales în alte 
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împrejurări. Ştiţi şi dumneavoastră, luăm de pildă Crivaia şi aşa mai departe. Ştim foarte 
bine că accesul nostru este limitat şi eu n-aş vrea să ne trezim mâine, poimâine, într-o 
situaţie similară. Deci din cauza aceasta! Sunt convins că aţi analizat şi ştim, dar totuşi 
este bine să semnalăm. Mulţumesc. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Domnul Vatzulik. 
Domnul consilier Vatzulik Boris: Şi eu aş dori să fac unele remarci. Sigur că da, 

dintr-un anumit punct de vedere mi se pare o măsură bună, de a fi preluată de Consiliul 
Judeţean. Am avut tot felul de exemple din punctul acesta de vedere şi este foarte greu de 
la Ministerul Educaţiei, respectiv Ministerul Turismului, să coordoneze activitatea din 
punct de vedere logistic a acestor tabere. Ar trebui totuşi să avem grijă, aşa cum a spus şi 
colegul şi aşa cum aţi spus şi dumneavoastră domnule preşedinte, ca destinaţia să nu fie 
schimbată. Să ne gândim foarte serios la acest aspect când realizăm astfel de protocoale. 
De asemenea, ar fi util şi un protocol de colaborare cu Inspectoratul Şcolar, că de fapt ele 
se adresează copiilor în special. Mai ales, că unele dintre aceste tabere sunt şi în circuitul 
naţional al taberelor. Aspecte legate de utilarea lor, de punerea la punct a infrastructurii, 
este o problemă care aparţine de noi şi mie mi se pare o măsură chiar foarte bună şi 
consider că orice efort nu este prea mic pentru copii din acest punct de vedere. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Adică în tot acest context generos de 
relatări vis-a-vis de taberele din judeţ, trebuie spus că luăm aceste tabere într-o situaţie 
jalnică. Ca să nu credem că, „vine Consiliul Judeţean şi ia nişte tabere aflate într-o situaţie 
deosebită şi vezi Doamne, în timp o să se degradeze”. Nu! Le luăm ca să le reparăm 
încet-încet. Să vedem ce fonduri europene putem accesa, o serie întreagă de investiţii vor 
trebui făcute.  

Domnul consilier Vatzulik Boris: Unele practic, au fost scoase din funcţie de mult. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E clar că nu luăm aceste tabere decât 

gândind să le păstrăm scopul şi utilitatea. Dacă mai sunt alte observaţii? Nu mai sunt. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt.  
Se adoptă în unanimitate. 
Punctele 9, 10 şi 11, se referă la statul de funcţii al Consiliului Judeţean, al 

Direcţiei Generale de Asistenţă, respectiv cel al Direcţiei de Administrare al Domeniului 
Public. Sunt acele hotărâri pe care le dăm aproape în fiecare şedinţă, aşa cum am 
semnalat de fiecare dată, câte unul din colegii noştri mai tineri poate să obţină o 
upgradare a poziţiei lui. 

* 
Se trece la discutarea punctului  9 al ordinii de zi şi anume: 
9.Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii publice din cadrul 

aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă sunt observaţii? Nu sunt. 
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Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 

 
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt.  
Se adoptă în unanimitate. 

* 
Se trece la discutarea punctului  10 al ordinii de zi şi anume: 
10.Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii publice al Direcţiei 

Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin.  
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt.  
Se adoptă în unanimitate. 

* 
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Se trece la discutarea punctului  11 al ordinii de zi şi anume: 
11.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.104/2004 privind înfiinţarea Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi 
Privat al judeţului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În acelaşi context. Dacă sunt observaţii? 
Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 

 
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt.  
Se adoptă în unanimitate. 

* 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Am trecut pe ordinea de zi două proiecte 

în procedură de urgenţă.  
Voi începe cu „Proiectul de hotărâre privind participarea Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin la implementarea proiectului „Creşterea capacităţii administrative la 
nivelul Consiliului Judeţean Caraş-Severin”, finanţat prin Programul Operaţional 
Dezvoltarea Capacităţii Administrative”. 

Este un proiect care presupune aducerea în Consiliul Judeţean, a o serie de 
echipamente, birotică, computere etc. Deci este vorba de dotarea Consiliului Judeţean cu 
echipamente moderne de acest gen, o secvenţă. Cealaltă secvenţă a programului, fiind 
aceea de organizare de cursuri de specialitate pentru circa 200 şi ceva de oameni. Cursuri 
pe care nu le-am prea făcut anul acesta, din motive de economie. Dacă aici sunt 
observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 

 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
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Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 

 
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt.  
Se adoptă în unanimitate. 

* 
Înainte de a ajunge la informări, dăm şi un vot la “Proiectul de hotărâre privind 

participarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin, în calitate de coordonator, pentru 
comunele Bozovici, Berzasca şi Pojejena, la „Programul de îmbunătăţire a calităţii 
mediului prin împădurirea terenurilor agricole degradate”. Este un program care nu 
presupune nici un fel de finanţare din partea Consiliului Judeţean. Vă propunem ca, 
coordonatorul acestor proiecte, neretribuit, să fie domnul Chisăliţă, primarul de la 
Moldova-Nouă, pentru că este un specialist şi pentru că şi-a susţinut teza de doctorat 
tocmai în împădurirea haldinei de steril. De fapt aceasta a fost teza lui de doctorat, de la 
Moldova Nouă. Este un specialist, repet, neretribuit şi este o treabă ce ţine de munca 
patriotică. Dacă aveţi şi alte propuneri. Nu sunt. Atunci să trecem la vot. 

Domnul Ghiorghioni a condus cu succes o delegaţie „fluviu” a judeţului Caraş-
Severin la ruga de la Paris, alături de alţi colegi de-ai noştri din cele 3 grupuri. Acolo 
reprezentându-ne pe criteriul de acum consacrat, că de la PD pleacă un bănăţean, de la 
PSD un oltean şi de la PNL unul din Caransebeş. 

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Domnule preşedinte, vă rog să mă 
scuzaţi, vreau să vă spun că am fost propus de PSD să reprezint ruga şi am refuzat. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Iată cât entuziasm a stârnit această replică 
nevinovată. Am glumit! 

Domnul Ghiorghioni va coordona votul. 
Se trece la vot în ordinea strigării.  
 
Punctul 2 - Procedura de urgenţă 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aşadar, „Proiectul de hotărâre privind 

participarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin, în calitate de coordonator, pentru 
comunele Bozovici, Berzasca şi Pojejena, la „Programul de îmbunătăţire a calităţii 
mediului prin împădurirea terenurilor agricole degradate. 

Supun la vot art.1, unde la alin.3 se aprobă desemnarea domnului Chisăliţă în 
calitate de coordonator. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate. 

 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
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Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 

 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt.  
Se adoptă în unanimitate. 
 
Rezultatul votului secret - Sunt 25 de voturi „pentru” şi 1 vot „contra”. 
Urmează punctele 12, 13, 14: 
12.Informare privind participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-

Severin la Ruga Bănăţeană organizată la Paris, Franţa, în perioada 10-15 septembrie 
2009. 

13.Raport semestrial privind monitorizarea fenomenului părăsirii copiilor la nivel 
judeţean de către Comisia pentru Protecţia Copilului Caraş-Severin (Semestrul I-2009). 

14.Informare privind participarea unui delegat din judeţul Caraş-Severin la Zilele 
Estivale Alibunar 2009 ce au avut loc la Alibunar, în perioada 15-16 august 2009. 

Dacă aveţi întrebări la aceste puncte? Nu sunt. 
Doamnă consilier, domnilor consilieri, vă mulţumesc pentru participarea la această 

şedinţă. A, sunt întrebările şi interpelările. 
* 

Se trece la discutarea punctului 15 al ordinii de zi şi anume: 
15.Întrebări. Interpelări.  
Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnule preşedinte, dacă îmi permiteţi, este de 

notorietate faptul că dumneavoastră, vertical şi să zic aşa, om politic de rasă, acolo unde 
aţi considerat că preşedintele Băsescu are propuneri care uneori ating diletantismul 
politic, v-aţi ridicat şi bine aţi făcut, pentru că aţi arătat că judeţul nostru are şi până la 
nivel naţional un om intuitiv şi aţi avut dreptate de fiecare dată. Fapt, ce poate nu a plăcut 
conducerii la vârf al partidului, marginalizându-vă sau chiar ducându-vă în surghiunul 
european, dar a stârnit în schimb stima, chiar şi a opoziţiei. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aţi spus-o până la urmă. Şi în surghiunul 
european, nu? Ca Alexandru Ioan Cuza, da. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Vreau să ridic o problemă, prin care v-aş ruga 
să vă mai lepădaţi încă odată de satanismul ideii preşedintelui şi a comisiei prezidenţiale, 
privind legalizarea consumului de droguri şi a prostituţiei. Să căutaţi aşa, prin fundul 
buzunarelor Consiliului Judeţean, poate găsim suma infimă de 11.500 de Ron, care 
trebuie pentru implementarea proiectului pilot, privind tocmai combaterea consumului de 
droguri în şcoli, lucru la care A.T.O.P-ul lucrează de un an de zile şi cu încă vreo 9 
instituţii în spate. Să nu fim nevoiţi să apelăm la sponsorizare şi la alte forme de milă 
publică, tocmai pentru a evita o milă generală faţă de tineretul aflat în degringoladă şi 
refugiat în droguri şi prostituţie. Sperând că mă veţi înţelege, eu am să vă mulţumesc într-
o zi personal.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Suma asta, cât mai repede posibil? 
Domnul consilier Cojocariu Ioan: Nu, domnule preşedinte. Să găsiţi soluţiile, 

pentru că un an de zile i-am chemat, i-am mobilizat, s-a lucrat la treaba aceasta şi ne-am 
blocat la această mică sumă infimă, care, mai facem o rugă dacă vreţi din ea. 
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Oricum, se pare că mai repede decât ne 
aşteptăm ne vom reîntâlni în această alcătuire, mă rog şi cu ceilalţi colegi ai noştri, pentru 
că va veni rectificarea de buget şi atunci Gina, funcţie de rectificarea aceasta de buget să 
vedem, să găsim finanţarea aceasta de 11.500 de Ron. Da? 

D-şoara invitat Gina Nuţa Pavel: Da. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În regulă. Spun asta, pentru că din câte 

ştiu, „chiar şi surghiunit” s-ar putea să se facă o rectificare de buget pozitivă. 
Domnul consilier Cojocariu Ioan: Mulţumesc. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Vă mulţumesc şi eu. 
Domnul consilier Avram Silviu Dan: Mi se pare salutar proiectul de hotărâre 

privind participarea Consiliului Judeţean în calitate de coordonator pentru comunele 
respective, referitor la programul de îmbunătăţire a calităţii mediului şi v-aş ruga să-l 
extindeţi şi într-un alt areal geografic şi chiar politic. Mulţumesc. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Sunt plăcut impresionat de spiritul 
cooperatist, care domneşte astăzi la nivelul Consiliului Judeţean şi mă gândesc tot la 
vechea zicală „să te fereşti de darurile grecilor”. Bine, mulţumesc. Da, Toni. 

Domnul consilier Novăcescu Toni: Domnule preşedinte, domnule prefect, stimată 
colegă, stimaţi colegi, vreau să ridic două probleme referitor la drumurile din zona 
Moldova Nouă. La nivel de drumul naţional 57, am făcut interpelări până la domnul 
director Maliţa. Constructorul s-a retras datorită banilor care nu i-a primit de la Ministerul 
Transporturilor. Dânşii fac intervenţii chiar de 3 ori pe lună către Ministerul Transportului 
şi cred că doar dumneavoastră şi domnul prefect, personal, aţi putea rezolva problema la 
nivel de minister. Nu cer locuitorii din oraş să termine, fiindcă sumele sunt mari. Se pare 
că datoriile Ministerului Transporturilor se ridică undeva la 30 de miliarde. Dar măcar cei 
2 km de la staţia PECO până la ieşirea din oraş este dezastru, domnule preşedinte şi 
domnule prefect. Intrăm în iarnă, nu se poate curăţa de zăpadă, se face gheaţă, iar accesul 
spre aleile în cartierul oraşului nou este extraordinar de greoi acum în condiţii de vară. 
Măcar acel sort să-l pună, să-l ducă la acel nivel. Nu este o sumă colosală, repet, 
Timişoara face toate eforturile în acest sens. Al doilea punct este zona de drumuri 
judeţene care este în ograda noastră şi nu la drumul pentru care a făcut lobby cu ani în 
urmă domnul Popescu, colegul nostru, drum care este practicabil. În fond celelalte două 
zone, legătura dintre Moldoviţa şi Padina Matei şi mai departe de la Gârnic între 
Sicheviţa este dezastru, încât pune în imposibilitate serviciile publice care deservesc 
această zonă şi mă  refer la intervenţiile la antenele, toate, Zapp, Connex, Cosmote, 
Orange, inclusiv unitatea militară. Cadrele militare, probabil dumneavoastră nu ştiţi, iarna 
merg pe jos de la intersecţia la Padina Matei. Inclusiv cetăţenii sunt obligaţi să facă 
ocolişul Moldoviţa – Moldova Nouă să ajungă în Padina Matei. Nu sunt lucrări mari, doar 
să treacă odată graderul peste aceste suprafeţe. Sunt convins că dumneavoastră ne veţi 
sprijini.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Drumuri judeţene? 
Domnul consilier Novăcescu Toni: Sunt judeţene şi am purtat cu domnul Roşeţi o 

discuţie în pauză. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ieri l-am trimis pe Toma la Cersia, în zona 

aceea. Bine, duceţi-vă Roşeţi, luni, marţi acolo, să vedeţi ce mai trebuie făcut. Şi acolo 
am înţeles că trebuie nişte lucrări făcute scadent. 

Domnul consilier Novăcescu Toni: Vă mulţumesc. 
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: O să vorbesc cu Maliţa, să văd exact de 
finanţare şi dacă nu, intervenim la Berceanu.  

Domnul consilier Novăcescu Toni: Numai de dumneavoastră depinde. Am discutat 
şi cu domnul Maliţa şi dânşii chiar de 3 ori pe lună solicită, măcar efortul acesta minim. 
Vă mulţumesc. 

Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Dacă toţi cer, barem să cer şi eu ceva, 
dar nu la dumneavoastră, eu îl rog pe domnul prefect, pe Tavi. Domnule, vorbeşte şi 
dumneata cu Stepanescu... 

Domnul prefect Ţunea Octavian: Veniţi la mine să discutăm. 
Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Să audă şi presa că eu spun de nişte 

străzi cu nume mari, Eminescu, Coşbuc, Ion Creangă, Roşiori. Pe unde stau eu prin zona 
aceea, este nenorocire ce este acolo, bătaie de joc! Omul acesta nu vine, după ce Consiliul 
Judeţean i-a dat bani să facă instalaţia de apă, canal pe acolo, nu s-a ocupat, nici n-a 
trecut, a distrus străzile. Nici nu mai putem merge, eu vin cu papucii în mână şi am alţii în 
geantă când cobor de acolo, nu mai pot, nici maşinile, nimic. Să meargă cineva să vadă, 
să vedeţi cum au lăsat aceştia care au construit acolo, gurile acelea aşa de mari de dai cu 
maşina prin ele, nici nu poţi să mai cobori. A fost dânsul până la mine şi s-a oprit la 500 
de metri de casă. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Liber eşti beneficiar. 
Domnul consilier Liber Anatoli: Da, într-adevăr sunt toate străzile. O tot amână şi 

nu ştiu de ce nu vor să le predea, să facă recepţiile. Probabil că nu s-au apucat de refaceri. 
Domnul prefect Ţunea Octavian: Domnul Cotarcea, vreau să spun că am avut 

câteva întruniri cu primarul pe tema aceasta la sesizarea cetăţenilor din municipiu şi chiar 
am fost cu el împreună, că şi în zona mea când ies din bloc este şanţ pe alee. Îmi pare rău 
să spun aici public, nu s-a realizat nimic din ce-am stabilit. Se pare că aceasta este politica 
primăriei. 

Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Politica lui! 
Domnul prefect Ţunea Octavian: N-a amendat, acolo mai lucrează şi alţii, gazul şi 

nu numai domnul Liber sau AQUACARAŞ, ci şi RDS-ul. Deci toţi sapă, toţi sparg, pun 
un pic la loc şi atât s-a realizat. Este plin de praf, plin de gropi, aşa este în tot municipiul. 
Acestea trebuie înlocuite şi toate făcute, dar ei trebuie să ia măsuri acolo. Mai facem o 
întrunire cu ei, chemăm şi presa să vadă ce stabilim, iar după aceea să-l monitorizeze. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Vă mulţumesc pentru participarea la 
această şedinţă. 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie. 
 
 

         P R E Ş E D I N T E,                                  SECRETARUL JUDEŢULUI, 
 

         Sorin Frunzăverde                                                       Ion Imbrescu 
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